

Productinfotext:

Tremendous riffs and deadly grooves, the unmistakable WARBRINGER sound! Weapons of Tomorrow – Thrash Metal in a class of its own!

Weapons of Tomorrow is poised to be a new-age metal standard, thundering forward with modern influences while staying true to the unmistakable sound of **WARBRINGER**! The sixth studio album by the Californian thrash metal overlords will stir up the heavy metal scene with an impressive the ultimate headbanger anthem. **Weapons of Tomorrow** is thrash metal in a class of its own!balancing act between power, heavy and the finest thrash metal. With insanely fast and brutal riffs, as soon as the dynamic, energetic opening track "*Firepower Kills*" begins, the listener is given a perfect impression as to where this beast of an album will lead them — crushing ears and minds from start to end! With John Kevill's powerful voice and the furious riffage and grooves of his band, **WARBRINGER** embarks on a new level of metal while never losing their old school-inspired roots. One thing is for sure, tracks such as "*The Black Hand Reaches Out*" will become the ultimate headbanger anthem. **Weapons of Tomorrow** is thrash metal in a class of its own!

***Gewaltige Riffs und tödliche Grooves, der unverkennbare WARBRINGER Sound!
Weapons of Tomorrow - ein Thrash Metal Album der Extraklasse!***

Weapons of Tomorrow setzt alle Zeichen auf Sturm, welche mit modernen Einflüssen nach vorne donnern und dabei dem unverwechselbaren Klang von **WARBRINGER** treu bleiben. Das sechste Studioalbum der kalifornischen Thrash Metal- Meister wird die Heavy Metal Szene mit einem beeindruckenden Balanceakt zwischen Power, Heavy und feinstem Thrash Metal ordentlich aufrütteln. Mit wahnsinnig schnellen und brutalen Riffs, sobald der dynamisch energiegeladene Opening Track "*Firepower Kills*" beginnt, bekommt der Hörer bereits einen perfekten Eindruck davon, wohin dieses Monster von einem Album uns führen wird! Mit John Kevill's unverwechselbarer Stimme und den furiosen Riffs und Grooves seiner Band begeben sich **WARBRINGER** auf eine neue Ebene des Metals, ohne dabei ihre Oldschool-Wurzeln zu verlieren. Eines ist sicher, Tracks wie "*The Black Hand Reaches Out*" werden sich schon sehr bald als ultimative Headbanger- Hymnen etablieren. **Weapons of Tomorrow** ist ein Thrash Metal Album der Extraklasse!